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PROTOKÓŁ Nr  LIV/2018 

z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 
z dnia 19 kwietnia 2018 r. 

 
 

Ustawowa liczba radnych  15 
Liczba radnych obecnych na sesji 14 
Liczba radnych nieobecnych na sesji                     0 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie                 1000 

Radni obecni na sesji: 
 

1.   Bartosz Borkowski 
2.  Władysław Czerwiński 
3.   Jacek Ciapała 
4. Rafał Fogiel 
5. Sebastian Gaik 
6. Michał Gaczkowski 
7. Grzegorz Królik 
8. Ireneusz Kuczyński 
9. Jan Ratajczyk 
10. Adam Stobiecki                                                                                                                               
11. Konstanty Ruciński                                                                                                                      
12. Sławomir Szczur                                                                                                                          
13. Włodzimierz Warmus                                                                                                                           
14. Mirosław Włóka  

 

Radni nieobecni na sesji: 
 

15. Paweł Wąs 
 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
 

1. Wojciech Ostrowski Burmistrz Sulejowa 
2. Michał Kieszkowski Skarbnik Gminy 
3. Anita Kaliszewska-Kuder Dyrektor Żłobka Samorządowego  

                                                                                 w Sulejowie 
4. Jarosław Miller Dyrektor Miejskiego Zarządu 

                                                                                 Komunalnego w Sulejowie 
5. Jarosław Kowalski Komisariat Policji w Sulejowie 
6. Piotr Organka Radca prawny 
7. Ilona Zawisza Kierownik Referatu                 

                                                                                 Ogólno-Organizacyjnego 
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8. Sławomir Rybak Kierownik Referatu Promocji, Kultury, 
                                                                                 Turystki i Sportu 

9. Elżbieta Purgał-Gębalska Kierownik Referatu Gospodarki  
                                                                                 Nieruchomościami i Rolnictwa 

10. Kamila Ciupa Inspektor Referatu Rozwoju i Ochrony 
                                                                                Środowiska 

 
Punkt 1 

 
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 
Otwarcia LIV sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
 
Powitał przybyłych na sesję Radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Radnych Rady Powiatu, 
sołtysów, Burmistrza Sulejowa, Skarbnika Gminy, dyrektorów, kierowników, przedstawiciela 
Komisariatu Policji oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach sesji. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki 
stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, więc Rada Miejska może obradować i 
podejmować prawomocne uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekty uchwał, które będą omawiane na dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekty uchwał otrzymali. 
 
 

Punkt 2 
 

Przedstawienie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad i zapytał, czy wnosi ktoś zmiany do porządku obrad.                                                        

 
O zmianę do porządku obrad prosił Burmistrz Pan Wojciech Ostrowski. Wnioskował                                    
o wprowadzenie do porządku obrad:  
 

 
a) informacji o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między 

sesjami, 
b) projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok, 
c) projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Żłobka Samorządowego  

w Sulejowie, 
d) projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Piotrkowskiemu na realizację zadania: „Przebudowa dróg powiatowych  
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Nr 1524E na odcinku Sulejów-Łęczno i Nr 1525E na odcinku przez m. Łęczno” 
etap I Sulejów-Wójtostwo na długości 1333 mb, 

e) projektu uchwały w sprawie zgłoszenia oferty kandydata do konkursu na 
etatowego członka Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi. 

 
Obrady sesji opuścił Radny Sławomir Szczur oraz Radny Władysław Czerwiński. 
 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej  w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał 
pod głosowanie zaproponowane zmiany do porządku obrad sesji:                                                                              

 
 

a) informacji o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między 
sesjami, 
 

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  
 
za                             11 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
Na obrady sesji wrócił Radny Władysław Czerwiński. 
 

b) projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok, 
 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  
 
za                             12 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 

c) projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Żłobka Samorządowego  
w Sulejowie, 

 
W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  
 
za                             12 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 

d) projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Piotrkowskiemu na realizację zadania: „Przebudowa dróg powiatowych  
Nr 1524E na odcinku Sulejów-Łęczno i Nr 1525E na odcinku przez m. Łęczno” 
etap I Sulejów-Wójtostwo na długości 1333 mb, 
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W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  
 
za                             12 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 

e) projektu uchwały w sprawie zgłoszenia oferty kandydata do konkursu na 
etatowego członka Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi. 
 

Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 

Przedstawił kandydaturę na członka Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Łodzi. Poinformował, że dokumenty są do wglądu, kandydat pojawi się na sesji 
około godziny 11:00. 

 
W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  
 
za                             12 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami. 
4. Informacja Komendanta Komisariatu Policji o działalności Policji w zakresie 

bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Sulejów za 2017 r. 
5. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Zarządu Komunalnego w Sulejowie za 2017 

rok. 
6. Realizacja uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Sulejów z Organizacjami 

Pozarządowymi w 2017 r. 
7. Realizacja uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Sulejów. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Sulejów na stałe obwody głosowania oraz 

ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib Obwodowych Komisji Wyborczych. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do załatwienia skargi na pracowników Urzędu 

Miejskiego w Sulejowie. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Sulejów. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 

Włodzimierzów. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących 

własność  Gminy Sulejów. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Sulejów i udzielenia pierwszeństwa w nabyciu dzierżawcy 
nieruchomości. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 
z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości wchodzących w skład gminnego 
zasobu nieruchomości.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Żłobka Samorządowego  
w Sulejowie. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Piotrkowskiemu 
na realizację zadania: „Przebudowa dróg powiatowych  
Nr 1524E na odcinku Sulejów-Łęczno i Nr 1525E na odcinku przez m. Łęczno” etap I 
Sulejów-Wójtostwo na długości 1333 mb. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia oferty kandydata do konkursu na etatowego 
członka Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi. 

19. Interpelacje radnych – odpowiedzi. 
20. Wnioski, zapytania i informacje - odpowiedzi. 
21. Zakończenie obrad. 

 
 
Protokoły z sesji z dnia 23 marca i 9 kwietnia  2018 r. zostały wyłożone na sali obrad oraz były 
do wglądu w Urzędzie Miejskim w Sulejowie. 

 

Punkt 3 

Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza Sulejowa w okresie między 
sesjami. 

 
Informację o działaniach podejmowanych przez Burmistrza Sulejowa w okresie między 
sesjami przedstawili kierownicy referatów  Urzędu Miejskiego w Sulejowie.  
 
Informacje o działaniach podejmowanych przez Burmistrza Sulejowa w okresie między 
sesjami przedstawili: 
 

• informację Referatu IGP – Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski, 
• informację dot. pozyskiwania i rozliczania środków zewnętrznych – Burmistrz 

Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski, 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
 Podziękował za podjęcie uchwały na ostatniej sesji nadzwyczajnej. 
 
Radny Powiatu 
Tomasz Michalczyk  
 Prosił o przybliżenie dlaczego wielka przystań zostanie wybudowana na Podklasztorzu. 
 Zapytał, co powstanie w miejscu po byłym przedszkolu. 
 Zapytał, czy to prawda, że Gmina Sulejów jest zadłużona na 24 mln zł. 
 
Burmistrz  
Wojciech Ostrowski 

Wyjaśnił, że Podklasztorze to najlepsze miejsce na taką przystań, w okolicy jest 
mnóstwo miejsc gastronomicznych. 
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Odpowiedział, że 2 tygodnie temu Gmina Sulejów była zadłużona na 10,5 mln zł. na 
początku kadencji zadłużenie wynosiło 14,5 mln zł. 

 
Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki  

Powiedział, że żeby wybudować coś przy Pilicy trzeba być właścicielem gruntu. 
Wybrane miejsce jest najlepsze i Gmina Sulejów jest jej właścicielem. 

 
Na obrady sesji przybył Radny Bartosz Borkowski. 
 
 

• informację Referatu PS – Kierownik Referatu Promocji, Kultury, Turystki i Sportu Pan 
Sławomir Rybak, 

• informację Referatu GR – Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i 
Rolnictwa, 

• informację Referatu RO – Inspektor Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska Pani 
Kamila Ciupa, 

• informację Referatu OR – Kierownik Referatu Ogólno-Organizacyjnego Pani Ilona 
Zawisza. 

 
Punkt 4 

 
Informacja Komendanta Komisariatu Policji o działalności Policji w zakresie 

bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Sulejów za 2017 r. 
 

Przedstawiciel Komisariatu Policji w Sulejowie Pan Jarosław Kowalski przedstawił informację 
Komendanta Komisariatu Policji o działalności Policji w zakresie bezpieczeństwa publicznego 
na terenie Gminy Sulejów za 2017 r. 
 
 
Radny 
Mirosław Włóka 

Zapytał, czy wiadomo kto przywiózł gruz koło cmentarza we Włodzimierzowie. 
Poprosił o wyjaśnienie tej sprawy. 

 
Podkomisarz  
Jarosław Kowalski 
 Odpowiedział, że sprawdzi tę informację. 
 
Radny Powiatu 
Tomasz Michalczyk 
 Zapytał, jaki jest stan osobowy Komisariatu Policji w Sulejowie. 
 
Podkomisarz 
Jarosław Kowalski 
 Odpowiedział, że aktualnie jest 17 osób, są 3 wakaty do uzupełnienia. 

Poprosił o założenie monitoringu na ul. Dworcowej, na przystanku na Podklasztorzu 
oraz przy drogach wylotowych z Sulejowa. Stosowne pismo wpłynęło w tej sprawie do 
Urzędu Miejskiego. 
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Radny 
Rafał Fogiel 

Poprosił o dodatkowe patrole na drodze między Barkowicami a Przygłowem – 
motocykliści przekraczają prędkość oraz o likwidację „dzikiego przejazdu” przy OSP w 
Przygłowie. 

 
Podkomisarz 
Jarosław Kowalski 

Odpowiedział, że takie zagrożenia są sukcesywnie nanoszone na krajową mapę 
zagrożeń bezpieczeństwa. 

 
Obrady sesji opuścił Radny Jan Ratajczyk. 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 

Poprosił o dodatkowe patrole na ul. Łęczyńskiej, ul. kard. Wyszyńskiego oraz przy 
Restauracji Leśna 

 
Radny 
Michał Gaczkowski 
 Poprosił o dodatkowe patrole na Wapiennikach. 
 
Radny 
Rafał Fogiel 

Zapytał, czy 6 wypadków, o których mowa w sprawozdaniu to tylko wypadki, którymi 
zajmuje się Komisariat Policji w Sulejowie. 

 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 

Poprosił o dodatkowe patrole na ul. Targowej w Sulejowie z powodu szybkiej jazdy 
motocyklistów w tym miejscu. 
Poprosił o interwencje w sprawie przejść dla pieszych na ul. Opoczyńskiej i ul. 
Koneckiej – przez duży ruch piesi nie mogą przejść przez ulicę. 

 
Podkomisarz 
Jarosław Kowalski 

Odpowiedział, że kwestią prędkości zajmuje się wydział drogowy, zostanie poruszona 
ta kwestia. 

 
Przewodnicząca Zarządu Obwodu 
Małgorzata Domosławska 

Poprosiła o dodatkowe patrole we wsi Karolinów i Bilska Wola, ponieważ pojawiają 
się tam dilerzy narkotyków. 

 
Obrady sesji opuścił Radny Rafał Fogiel. 
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Punkt 5 

 
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Zarządu Komunalnego w Sulejowie za 2017 rok. 

 
 

p.o. Dyrektora Miejskiego Zarządu Komunalnego Pan Jarosław Miller przedstawił 
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Zarządu Komunalnego w Sulejowie za 2017 rok. 
 
Na obrady sesji wrócił Radny Jan Ratajczyk oraz Radny Rafał Fogiel. 
 
 

Punkt 6 
 

Realizacja uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Sulejów z Organizacjami 
Pozarządowymi w 2017 r. 

 
Realizację uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Sulejów z Organizacjami 
Pozarządowymi w 2017 r. przedstawił Kierownik Referatu Promocji, Kultury, Turystki i Sportu 
Pan Sławomir Rybak. 

 
 

Punkt  7 
 

Realizacja uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Sulejów. 

 
Realizację uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Sulejów przedstawiła Inspektor Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska Pani Kamila Ciupa. 
 

 
Punkt 8 

 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r.    

 
 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Michał Kieszkowski. 
 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
    
               
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

za                           13 

przeciwnych            0 

 wstrzymujących        0 
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LIV/449/2018 w sprawie zmian w budżecie 
gmina na 2018 rok. 

 
 

Punkt 9 
 

Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Sulejów na stałe obwody głosowania oraz 
ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib Obwodowych Komisji Wyborczych. 

 
 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Ogólno-Organizacyjnego Pani Ilona  
Zawisza.  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                                             
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

                      

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

za                           13 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LIV/450/2018 w sprawie podziału Gminy 
Sulejów na stałe obwody głosowania oraz ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib 
Obwodowych Komisji Wyborczych. 

 

Punkt 10 
 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do załatwienia skargi na pracowników Urzędu 
Miejskiego w Sulejowie. 

 
 

Projekt uchwały przedstawił Radny Konstanty Ruciński.                                                                                                                                                                  
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                                             
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

                      

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

za                           13 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LIV/451/2018 w sprawie przekazania do 
załatwienia skargi na pracowników Urzędu Miejskiego w Sulejowie. 

 
 

Punkt 11 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Sulejów. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 
Pani Elżbieta Purgał-Gębalska. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.     
 
 W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  
 
 

za                            13 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LIV/452/2018 w sprawie wyrażenia zgody 
na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sulejów. 
 
 

Punkt 12 
 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 
Włodzimierzów. 

 
 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 
Pani Elżbieta Purgał-Gębalska. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.     
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 W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  
 
 

za                            13 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LIV/453/2018 w sprawie nadania nazwy 
drodze wewnętrznej w miejscowości Włodzimierzów. 
 
 

Punkt 13 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących 
własność  Gminy Sulejów. 

 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 
Pani Elżbieta Purgał-Gębalska. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.     
 
 W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  
 
 

za                            13 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LIV/454/2018 w sprawie wyrażenia zgody  
na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność  Gminy Sulejów. 
 

Punkt 14 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Sulejów i udzielenia pierwszeństwa w nabyciu dzierżawcy 

nieruchomości. 
 

 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 
Pani Elżbieta Purgał-Gębalska. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.     
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 W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  
 
 

za                            13 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LIV/455/2018 w sprawie wyrażenia zgody 
na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sulejów i udzielenia 
pierwszeństwa w nabyciu dzierżawcy nieruchomości. 
 
 

Punkt 15 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z 
dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości wchodzących w skład gminnego zasobu 

nieruchomości. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 
Pani Elżbieta Purgał-Gębalska. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.     
 
 W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  
 
 

za                            13 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LIV/456/2018 w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości 
wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości. 
 
 

Punkt 16 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Żłobka Samorządowego  
w Sulejowie. 

 
Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Żłobka Samorządowego w Sulejowie Pani Anita 
Kaliszewska-Kuder. 
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Radny 
Ireneusz Kuczyński 
 Zapytał, czy w Żłobku jest pełna obsada. 
 Zapytał, czy jest w Żłobku Rada Rodziców. 
 Zapytał jaka aktualnie jest opłata za pobyt dziecka. 
 
Dyrektor Żłobka Samorządowego 
Anita Kaliszewska-Kuder 

Odpowiedziała, że w Żłobku są 2 grupy. W grupie do 20 miesiąca życia jest 17 dzieci, 
w grupie powyżej 20 miesiąca życia jest 20 dzieci. 
W Żłobku obecnie nie ma Rady Rodziców, nie było takiej inicjatywy. 
Opłata jest bez zmian. 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.     
 
 W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  
 
 

za                            13 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LIV/457/2018 w sprawie zmiany statutu 
Żłobka Samorządowego w Sulejowie. 
 

 
 

Punkt 17 
 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Piotrkowskiemu  
na realizację zadania: „Przebudowa dróg powiatowych Nr 1524E na odcinku  

Sulejów-Łęczno i Nr 1525E na odcinku przez m. Łęczno” etap I Sulejów-Wójtostwo  
na długości 1333 mb. 

 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski.  
 
Burmistrz  
Wojciech Ostrowski 

Poinformowała, że do inwestycji zostanie dołożone 30 tys. zł, są to pieniądze 
przeznaczone na budowę chodnika w Kole. Pieniądze zostaną zwrócone, gdy 
dokumentacja zostanie zakończona. 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.     



14 
 

 
 W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  
 
 

za                            13 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LIV/458/2018 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Piotrkowskiemu na realizację zadania: „Przebudowa dróg 
powiatowych Nr 1524E na odcinku Sulejów-Łęczno i Nr 1525E na odcinku przez m. 
Łęczno” etap I Sulejów-Wójtostwo na długości 1333 mb. 
 

 
Punkt 18 

 
Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia oferty kandydata do konkursu na etatowego 

członka Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi. 
 

 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 

Zapytał kandydata do Kolegium RIO czy składał dokumenty aplikacyjne do wszystkich 
Rad w powiecie. 

 
Kandydat do Kolegium RIO 
Maciej Filipiak 

Odpowiedział, że swoją kandydaturę zgłosił tylko do Rady Miejskiej w Sulejowie ze 
względu na najbliższy termin sesji. 

 
Pan Maciej Filipiak przedstawił swoją kandydaturę. 
 
Obrady sesji opuścił Radny Sebastian Gaik. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.     
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 W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  
 
 

za                            12 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LIV/459/2018 w sprawie zgłoszenia oferty 
kandydata do konkursu na etatowego członka Kolegium Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Łodzi. 
 

Kandydat do Kolegium RIO 
Maciej Filipiak 
 Podziękował za podjęcie uchwały. 

 
 

Punkt 19 
 

Interpelacje radnych – odpowiedzi. 
 

 
Radny Grzegorz Królik złożył 2 interpelacje na piśmie. 

 
Punkt 20 

 
Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 

 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 

Zapytał, czy w tym roku będzie remont Ośrodka Zdrowia w Sulejowie oraz kuchni  
w Przedszkolu. 
Zapytał, czy Pan Burmistrz przekaże 1 mln zł na wykonanie ul. Dobra Woda, jeżeli 
nie otrzymamy dofinansowania do ul. Taraszczyńskiej.  
Zapytał, dlaczego nie był napisany wniosek na dofinansowanie remontu Targowiska. 
Wnioskuje o dokończenie chodnika na długości 100 m na ul. Klasztornej. 

 
Burmistrz  
Wojciech Ostrowski 

Odpowiedział, że kuchnia w Przedszkolu będzie realizowane, Ośrodek Zdrowia 
prawdopodobnie także, a jeżeli nie to w 2019 r. 
Nie mogliśmy wystąpić o dotację na Targowiska, ponieważ nie mieliśmy dokończonej 
dokumentacji.  
Odcinek ul. Dobrej Wody może kosztować nawet 3 mln zł, 1 września zwrócimy się o 
dofinansowanie tego przedsięwzięcia. 
Jeżeli powiat da dofinansowanie 50 % to wykonamy chodnik na ul. Klasztornej. 
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Radny  
Mirosław Włóka 
 Wnioskuje o założenie dwóch luster na skrzyżowaniu Nowe Osiedle-Leśna. 
 
Radny powiatu 
Zbigniew Sarlej 

Podziękował Burmistrzowi oraz Radnym za podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Piotrkowskiemu. We wtorek zostaną podjęte decyzje 
dotyczące podpisania umów. 
W najbliższym czasie zostanie oddana dokumentacja dotycząca chodnika w Kole oraz 
w Poniatowie. 
Na drogę w Kałek-Kłudzice jest przygotowywana dokumentacja. 
 

Radny  
Władysław Czerwiński 
 Wnioskuje o przekazanie do MZK zleceń: 

• posprzątanie placu zabaw przy szkole we Włodzimierzowie, 
• dowiezienie 3 ton żółtego piasku i 4 ton ciemnego piasku na teren szkoły we 

Włodzimierzowie. 
 
Burmistrz  
Wojciech Ostrowski 

Stwierdził, że bardzo cieszy się z inicjatywy sołectwa – wykonanie siłowni przy szkole 
we Włodzimierzowie. 
Teren wokół szkoły we Włodzimierzowie jest w fatalnym stanie, czeka nas tam dużo 
pracy. 
 

Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 

Wyjaśnił, że MZK przejęło część zadań Urzędu Miejskiego. Zlecenie musi zostać 
wydane przez Referat IGP, jeżeli będzie zlecenie i pieniądze na ten cel, zadanie zostanie 
wykonane.  
 

Radny 
Mirosław Włóka 
 Podziękował Jarosławowi Millerowi za pomoc w uporządkowaniu placu we 
                 Włodzimierzowie przed montażem urządzeń. 
Sołtys 
Aleksandra Rycerz-Korek 
 Zapytała, czy właściciele lasów prywatnych też dostali komunikat w sprawie cięć           
                     pielęgnacyjnych drzew. 
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Radny 
Rafał Fogiel 

Prosił o rozbudowę placu zabaw o siłownię w Przedszkolu w Przygłowie oraz  
o  naprawę elewacji budynku gospodarczego w przedszkolu w Przygłowie. Zapytał,   

                    czy pojawi się zapis w budżecie dotyczący budowy hali sportowej w Uszczynie. 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
 Odpowiedział, że projekt sali umożliwi wystąpienie o dotację w 2019 roku.  
                     Siłownia na terenie przedszkola będzie wciągać osoby dorosłe na teren, może ty  
                     być źle odbierane przez dyrekcję przedszkola. 
Radny  
Rafał Fogiel 
 Oznajmił, iż plac zabaw nie jest tylko do użytku przedszkola i takie miejsce jest   
                    potrzebne. 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
 Prosił o ustalenie realizacji tego przedsięwzięcia z zastępcą burmistrza Panią Dorotą  
                    Jankowską. 
Radny  
Włodzimierz Warmus 
 Zapytał, dlaczego nie ma  w planie budżetu chodnika w Kałku, w Kłudzicach oraz  
                     boiska w Podkałku.  
                     Wnioskuje o przeznaczenie pieniędzy ze sprzedaży nieruchomości na budowę    
                     mieszkań komunalnych.  
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 

Odpowiedział, że w Sulejowie są tereny na inwestycję - mieszkanie plus – koło 
bloków w Sulejowie.  

 
Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 
  Dodał, że jest 9 ha ziemi na Podklasztorzu pod działki. 
 
Ireneusz Kuczyński 
  Zapytał, co z placem zabaw w przedszkolu w Sulejowie dla starszych dzieci oraz    
                      zapytał, dlaczego powiat nie sprząta ulicy wzdłuż rzeki na Podklasztorze.  
Sołtys 
Arkadiusz Brzeziński 
 Zapytał, czy będzie organizowane dla sołtysów szkolenie RODO oraz co z drogą                   
                     w Kole gdzie właścicielem są lasy państwowe. 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
 Powiedział, że odpowie na to pytanie zastępca burmistrza Pani Dorota Jankowską. 
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Radny  
Michał Gaczkowski 
  Wnioskował o załatanie dziur w jezdni w miejscowości Kurnędz oraz na drodze  
                     powiatowej Sulejów – Biała i Łęczno – Sulejów. 
 Zapytał:  
 kiedy jest planowany koniec inwestycji budowy drogi w Łęcznie i skąd takie wysokie 

koszty, 
 kiedy ruszy budowa chodnika w Łęcznie, 
 ile kilometrów dróg powiatowych zostało wybudowanych w tej kadencji. 

 
Radny Powiatu 
Zbigniew Sarlej 

Odpowiedział, że łatanie dziur już się rozpoczęło. Projekt na drogę w Łęcznie już jest, 
droga jest zwiększona z szerokości 5,5 do 7,5 metrów i dlatego wysokie koszty. Projekt 
na chodnik w Łęcznie jest gotowy. W tym roku na terenie Gminy Sulejów zostało 
wybudowanych ok. 4,5 km dróg, a w powiecie ok. 30 km.   

 
 
Burmistrz  
Wojciech Ostrowski 

Zapytał, co będzie jeżeli nie dostaniemy 4 mln dotacji do ulicy Taraszczyńskiej  
w Sulejowie i czy te 250 tyś., które powiat ma dać, zabierze czy przekaże na remont 
innych dróg. 

 
Radny Powiatu 
Zbigniew Sarlej 
 Odpowiedział, że 80% proponuje Burmistrz, czyli 1 mln, a pozostałe 20 % powiat. 

 
Radny  
Jacek Ciapała 

Podziękował dyrektorowi MZK za interwencję dotyczącą naprawy dróg do Kalenia, 
Sulejów- Biała oraz drogę do Trzech Morg. Stwierdził, że droga Łęczno – Kłudzice to 
najważniejsza droga do wykonania. 

 
Radny  
Konstanty Ruciński 

Zaproponował, aby plac po byłym przedszkolu nazwać nazwiskiem pani Szczęsnej 
dyrektorki przedszkola. 

 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 

Odpowiedział, że z przyjemnością przyjmuje propozycję nazwy placu po byłym 
przedszkolu przy ulicy Szkolnej oraz przeprosił mieszkańców za uciążliwości związane 
z pracami przy rewitalizacji. 
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Radny 
Włodzimierz Warmus 
 Zapytał czy będą chodniki w Kałku, Kłudzicach i boisko w Podkałku. 
 
Burmistrz  
Wojciech Ostrowski 

Odpowiedział, że na 95% dostaniemy dofinansowanie na boisko w Podkałku, na 
chodnik w Kałku już są dokumenty, jeśli chodzi o Kłudzice musi się zorientować. 

 
Radny 
Grzegorz Królik 

 Zapytał, kiedy będzie wstawiony znak ograniczenie prędkości 30 km/h przy ulicy 
Wapiennej w Sulejowie. 

 
Radny 
Rafał Fogiel 

Stwierdził, że postawienie pompy odwadniającej przez zarządcę budowy przy 
rewitalizacji jest nieprofesjonalne. Tam mieszkają ludzie. 

 
Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 

Przedstawił pismo z powiatu piotrkowskiego dotyczące inwestycji na terenie Gminy 
Sulejów. 

 
Radny  
Ireneusz Kuczyński 
 Wnioskował o kruszywo na ulicę Sadową w Sulejowie. 
 
Sołtys Poniatowa 
Zbigniew Tręda 
  Wnioskował o: 
 odprowadzenie wody z ulicy Przedszkolnej i Jesionowej w Poniatowie, 
  naprawę drogi Podkałek do 12 koło zajazdu Krokus, 
  naprawę oświetlenia na Korytnicy. 

 
Punkt 21 

 
Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że porządek 
obrad został zrealizowany. 

Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie obrad 
„zamykam LIV sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 19 kwietnia 2018 r.                              
o godzinie 1340.                 
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